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Z A  K R A J Š I U  A  L E P Š I U  S E R E Ď

VŽDY MA TO VIEDLO
K RODINNEJ POLITIKE,
SOCIÁLNEJ POMOCI 
A SPRAVODLIVOSTI

V meste Sereď som strávil celé svoje
detstvo. Vyrastal som tu, študoval 
a do dnešného dňa v Seredi
pracujem. Vždy ma to viedlo 
k spravodlivosti a preto som
vyštudoval právo na Trnavskej
univerzite. Moje rodné mesto mi
však prirástlo k srdcu a preto som sa
tu rozhodol zostať. 

V roku 2015 som sa stal najmladším
riaditeľom detského domova v
histórii Slovenska. V Seredi však
chcem žiť plnohodnotný život a
aktívne ho robiť lepším. Preto som
sa minulý rok stal aj súčasťou
komisie rozvoja mesta 
a životného prostredia na Mestskom
úrade v Seredi. Veci verejné ma totiž
vždy zaujímali.

Počas môjho osemročného
pôsobenia vo verejnej správe som
získal množstvo bohatých
manažérských skúseností. Ako
najmladší riaditeľ v histórii
Slovenska som si od prvej chvíle
musel budovať vo verejnej správe
medzi kolegami prirodzený rešpekt.
Viedol som tvrdé rokovania, kde
som hájil záujmy nášho detského
domova a našich detí.

Na Slovensku sa nachádza 70
obdobných štátnych detských
domovov. Môžem hrdo vyhlásiť, že
Centrum pre deti a rodiny Sereď
patrí medzi najlepšie a aj vďaka
nemu majú naše deti svetlejšiu
budúcnosť. 

V detskom domove zamestnávame
skoro 70 ľudí a poskytujeme
starostlivosť 70 deťom a rodinám.
Detský domov v Seredi je jedno 
z mála zariadení, ktoré poskytuje
starostlivosť aj deťom s duševnými
poruchami, na čo som obzvlášť hrdý.

Už 8 rokov pôsobím ako riaditeľ Centra pre
deti a rodiny v Seredi (Detský domov).  
Som vyštudovaný právnik. Srdcom Seredčan.
Volám sa Ján Jankulár a uchádzam sa o vašu
dôveru vo voľbách o primátora mesta Sereď 
v roku 2022.

Z A  K R A J Š I U  A  L E P Š I U  S E R E Ď

8 ROČNÉ SKÚSENOSTI  
VO VEREJNEJ SPRÁVE

DID YOU KNOW?

SOM PRIPRAVENÝ HRDO
VSTÚPIŤ DO KAMPANE 
O POST PRIMÁTORA
MESTA SEREĎ

PRIMÁTOR MUSÍ BYŤ
SCHOPNÝ HOSPODÁR

Funkcia primátora je v prvom rade
poctivá služba ľuďom a vyžaduje si
súhrn správnych manažerských
rozhodnutí. Každodenne riešim
náročnú agendu manažérskych,
finančných a organizačných
záležitostí - od eurofondových výziev,
financovania, rozpočtov, investícií,
optimalizácií až po rekonštrukcie. 

ČLEN KOMISIE MESTA
SEREĎ
V Seredi chcem žiť plnohodnotný
život a aktívne ho robiť lepším. 
Preto som sa stal aj súčasťou
komisie rozvoja mesta a životného
prostredia na Mestskom úrade 
v Seredi. Veci verejné ma totiž vždy
zaujímali. 

PREDSEDA KRAJSKEJ
ORGANIZÁCIE
FÓRUM RIADITEĽOV 
A ZAMESTNANCOV DETSKÝCH
DOMOV

Detskému domovu v Seredi
pomáham priamou účasťou a
prácou 
v dôležitých inštitúciach. Som
členom celoslovenského výboru
riaditeľov, gestorom sekcie
sociálnych pracovníkov. Rovnako
pôsobím ako člen finančnej komisie
Ústredia práce sociálnych vecí,
rodiny a som tiež členom sekcie
duševných porúch.

U R O B Í M  V Š E T K O  P R E T O ,  A B Y  S E R E Ď  F U N G O V A L A  L E P Š I E
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Vytvorili sme
najväčší a odborný 
tím v Seredi
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ČO CHCEME
DOSIAHNUŤ?



1.  REKONŠTRUKCIA DOMU KULTÚRY 

2. REVITALIZÁCIA POVODIA VÁHU

3. ZNAČENÁ TRASA PRE ORIENTAČNÝCH

BEŽCOV

4. CYKLOCHODNÍKY

5. DOPRAVNÉ IHRISKO

6. REVITALIZÁCIA TJ ROZKVET A IHRISKA

7. VYBUDOVANIE WORKOUTOVÉHO

IHRISKA NA TEHELNEJ ULICI

8. VÝBEH PRE PSOV PRI POVODÍ VÁHU

9. FUTBALOVÝ ŠTADIÓN 

10. HALA OBCHODNEJ AKADÉMIE

11.  TENISOVÉ KURTY

12. ŠPORT

13. KULTÚRA

14. ARCHITEKTÚRA MESTA

15. PARKOVACIA POLITIKA 
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16. REKONŠTRUKCIA VNÚTROBLOKOV

SÍDLISK

17. REKONŠTRUKCIA CIEST A CHODNÍKOV 

18. ŽELEZNIČNÁ STANICA A PARKOVANIE

19. ZDRAVOTNÍCTVO

20. ŽELEZNIČNÝ MOST

21. PODPORA OBČIANSKYCH ZDRUŽENÍ

22. ENERGETIKA 

23. NÍZKOUHLÍKOVÁ STRATÉGIA MESTA

24. RODINNÁ POLITIKA

25. VYBUDOVANIE ŠPORTOVÝCH IHRÍSK

26. BEZPEČNOSŤ A MESTSKÁ POLÍCIA

27. ŽIVOTNÉ PROSTREDIE A KLIMATICKÁ

ZMENA

28. SENIORI

29. ŠKOLY A MATERSKÉ ŠKOLY

30. KOMUNIKÁCIA A TRANSPARENTNOSŤ 



Dom kultúry si vyžaduje komplexnú rekonštrukciu
predovšetkým vonkajšej fasády, divadelnej sály 
a knižnice. Je pripravený projekt na realizáciu. Táto
rekonštrukcia by sa napojila na už existujúcu
rekonštrukciu tržnice a okolitých komunikácií a
spolu by vytvorili funkčný celok, ktorý bude slúžiť
celému mestu. Mám za to, že ak vdýchneme život
Domu kultúry, ožije aj kultúra 
v meste.

1. Rekonštrukcia Domu kultúry

2. Revitalizácia povodia Váhu

Územie od kempingu až po „Larzenky“ je dlhodobo
zanedbávané a jeho potenciál ostáva nevyužitý.
Mesto dá na toto územie vypracovať urbanistickú
štúdiu, ktorá určí, akým spôsobom sa má dané
územie revitalizovať a tu môže vzniknúť. Nakoľko sa
jedná o naozaj veľkú časť územia, revitalizácia sa musí
rozdeliť na niekoľko etáp, ktoré sa budú realizovať
postupne. 

Na danom území vznikne možnosti pre plavbu s
malými plavidlami a oddychovo-relaxačné zóny, ktoré
budú môcť využiť predovšetkým rodiny 
na trávenie voľného času v prírode. Pri projektovaní je
potrebné brať do úvahy, že sa jedná o záplavovú
oblasť a tomu musia zodpovedať aj jednotlivé prvky,
ktoré budú pri realizácii použité. Jedná sa o odvážny,
komplexný a náročný projekt, ktorý ak bude úspešný,
bude mať regionálny význam a prispeje k rozvoju
turistického ruchu v našom meste.  

3. Značené trasy pre rekreačných
 bežcov
Tento projekt súvisí s predchádzajúcim a je možné ho
realizovať bez väčších nákladov a ihneď. Jedná sa o
využitie povodia Váhu a prírody v okolí „Porondy,"
ktorá obklopuje kemping a prináša príležitosti na
športovú činnosť. Vznik značených a udržiavaných
bežeckých trás v lone prírody určite prinesie viac
pohodlia a bezpečia. V našom meste sa čoraz viac ľudí
venuje behu a využívajú predovšetkým hrádzu s
tvrdým betónovým povrchom. Takto vzniknú
udržiavané, značené bežecké trasy, ktoré ocenia
mnohí občania. 
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V našom meste boli v minulom období riešené a
realizované predovšetkým cyklotrasy na hrádzi.
Absentujú však cyklochodníky v meste, ktoré by
zabezpečili plynulý prejazd cyklistov mestom. Dnes sme
často svedkami toho, ako cyklisti kľučkujú medzi autami.
V poslednom období prišlo v našom meste dokonca 
k viacerým stretom áut a cyklistov. Vybudovanie
cyklochodníkov je teda otázka bezpečnosti, aby sme 
v budúcnosti predišli nešťastiu. Vybudovaním kvalitných
cyklotrás by sa zároveň dopomohlo k bezpečnosti ľudí
na elektrických kolobežkách, ktorých denne pribúda.
Elektrické kolobežky sa stali novým obľúbeným
spôsobom dopravy. Na tento problém narážajú viaceré
mestá, nakoľko nevedia ako sa s ním vysporiadať.
Cyklochodníky sa budú budovať len miestach, na
ktorých to dovolí šírka komunikácie tak, aby neprišlo 
k obmedzeniu dopravy, ktorá je v našom meste čoraz
hustejšia. Následne by mala vzniknúť prepojená sústava 
s cyklotrasou na hrádzi.

4. Cyklodoprava

5. Dopravné ihrisko
Vyššie spomenutý bod hovorí o bezpečnosti a s tým
súvisí aj projekt dopravného ihriska v našom meste. 
V Seredi dlhodobo absentuje priestor, kde by sa deti 
a mládež mohli učiť, akým spôsobom sa správať na
cestách a na čo si dať pozor. Tento projekt by ocenili
nielen školy a materské školy, ale aj rodičia. Výborne
by fungoval, ak by sa prepojil s preventistom mestskej
polície, ktorý by deti učil predchádzať rizikám na
ceste, ale zároveň by ich tiež oboznámil s jej dôležitou
činnosťou. Toto ihrisko je možné situovať na metskom
pozemku ZUŠ a MŠ Komenského blízko
Dolnomajerskej ulice. Ihrisko by bolo voľne dostupné
pre rodiny s deťmi. Deti by mali tak k dispozícii ďalší
priestor, kde by mohli bezpečne tráviť svoj voľný čas.

6. Revitalizácia TJ Rozkvet a ihriska
TJ Rozkvet je organizácia, ktorá združuje veľké
množstvo ľudí zo Stredného Čepeňa a okolia. Títo
ľudia vybudovali pred mnohými rokmi svojpomocne
ihrisko, aby sa ich deti mali kde hrať. Spomínaná
oblasť sa neustále rozrastá a pribúdajú mnohé mladé
rodiny.

Z tohto dôvodu si zaslúžia náležitú pozornosť mesta. 
Na dané ihrisko by mali pribudnúť nové hracie prvky,
je potrebný projekt jeho rozšírenia a vysporiadanie
pozemkov. Tieto aktivity bude mesto plne podporovať
a bude plne súčinné. A to na základe vzájomnej
komunikácie a predložených návrhov jednotlivých
členov organizácie.
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Ihrisko na Tehelnej ulici je dlhodobo v zlom
technickom stave a zaslúži si, aby sa z neho stal
multifunkčný priestor na šport. Táto oblasť sa
postupne mení, rozrastá a pribúdajú mladé rodiny.
Workoutové ihrisko za zámockým parkom sa veľmi
osvedčilo a je využívané mnohými ľuďmi. 

Preto nepochybujem, že by si našlo svojich
fanúšikov aj na tomto mieste. Zmeny by,
samozrejme, prebiehali za komunikácie s
obyvateľmi, ktorí na danom mieste žijú a ihrisko
využívajú.

7. Vybudovanie workoutového 
ihriska na Tehelnej ulici

8. Výbeh pre psov pri povodí Váhu
V našom meste sa čoraz viac rozrastá komunita
psíčkarov. Veľa z nás má doma štvornohého miláčika,
ktorý je členom rodiny. Je potrebné, aby sa mesto
tejto komunite začalo viac venovať a vytvorilo
priestor, kde by mohli ľudia tráviť svoj voľný čas so
svojimi psami. Tento výbeh by sa skladal z rôznych
hracích prvkov a slúžil by zároveň ako cvičisko. Pri
vytváraní ihriska by mesto spolupracovalo s OZ Tulák,
ktorý sa dlhodobo venuje zatúlaným psom a ich
potrebám. Spomínaný projekt si nevyžaduje veľkú
investíciu a je pomerne ľahko realizovateľný. Som
presvedčený, že by tento projekt mnohí ľudia ocenili. 

9. Futbalový štadión 
Futbal je hra plná emócií, prináša so sebou veľa
radosti, bojovnosti, nádejí, ale aj smútku z prehier.
Presne taký je aj futbalový štadión v našom meste.
Priniesol veľa radosti pri plánovaní jeho rekonštrukcie
a veľa smútku pri následnej realizácii. Postupne sa
prichádzalo na to, že vytvorenie prvoligového štadióna
v našom meste nie je vôbec jednoduché a zásadný
zlom nastal v momente, keď štadión neprešiel EIA
(posudzovanie vplyvov na ž.prostredie). Dostavba
prvoligového štadióna tak, aby spĺňal všetky kritériá,
by si vyžiadala viac ako štvornásobok sumy plánovanej
investície.

Z hľadiska vlastného rozpočtu si to naše mesto
nemôže dovoliť, nakoľko na rekonštrukciu
prvoligového štadióna by nestačil ani celý ročný
rozpočet mesta (cca 14 milióna eur). Som za to, aby sa
dokončila rekonštrukcia štadióna v primeranej miere.
To znamená, aby sa plne využila štátna dotácia v
hodnote dvoch miliónov eur a mesto dofinancovalo
jeho prestavbu. A to primerane k rozpočtu mesta tak,
aby bol dôstojným stánkom pre futbalistov a
fanúšikov. 
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Obchodná akadémia má v pláne zmeniť svoje
priestory a presťahoť sa do budovy, ktorú využívalo
GVMS (malá budova). To vyvoláva otázky, čo bude
ďalej s opustenými priestormi, ktoré patria TTSK,
vrátane haly. Akékoľvek zrušenie prevádzky haly zo
strany TTSK by znamenalo zrušenie dvoch športov v
našom meste a to hádzanej a florbalu. Oba kluby
majú vysoký počet členov. 

Hádzaná má dokonca v našom meste dlhodobú
históriu. Je potrebné rokovať s TT SK o dlhodobom
prenájme zo strany mesta a v prípade možnosti,
respektíve nevyhnutnosti, získať halu do vlastníctva
mesta. A to preto, aby sme v budúcnosti neodsúdili
šport v meste na zánik. Je to najväčšia športová hala 
v meste, ktorá môže slúžiť pri organizovaní nielen
športových, ale aj kultúrnych podujatí.  

10. Hala obchodnej akadémie

11. Tenisové kurty

Športový klub tenistov využíva tenisové kurty, ktoré
sú dlhodobo v nevyhovujúcom stave. Niekoľko
rokov majú v prenájme pozemok v zámockom
parku, kde by sa mali kurty vybudovať. Je potrebné
klub v jeho snahách podporiť a vytvoriť im dôstojné
podmienky pre ich realizáciu tak, ako majú aj iné
kluby v našom meste. Tenisti sú momentálne
odkázaní na dva kurty v nevyhovujúcom stave.

12.  Šport a financovanie
Jednotlivé investičné možnosti do športu rozoberám
vyššie. V tomto bode by som sa chcel zamerať na
financovanie športu ako celku. Športové kluby čaká
náročné obdobie. Je preto potrebné ich podporiť 
a refundovať im zvýšené náklady, ktoré momentálne
majú. Veľkú diskusiu vyvoláva v našom meste vždy
rozdelenie dotácií pre jednotlivé kluby. Navrhujem 
 vytvoriť mechanizmus automatického prerozdelenia
dotácií. Všetky registrované športové kluby by mali
garantované objektívne zistené paušálne náklady na
rok (prenájom, energie atď.) a ostatná suma by bola
prerozdelená podľa koeficientu, ktorý by zohľadňoval
počet členov, pôsobnosť, úspechy a iné. Tento
mechanizmus by sa vytvoril za účasti a návrhov
všetkých športových klubov a bol by uplatnený v praxi
len v tom prípade, ak by s ním boli všetky kluby
stotožnené. Týmto spôsobom by si vedeli plánovať
svoju činnosť na roky dopredu a neboli by závislé od
toho, kto bude sedieť 
v zastupiteľstve.  
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15. Parkovacia politika 

Kultúra v našom meste potrebuje nový začiatok 
a mala by byť dostupná pre všetky generácie, od
tých najmenších až po našich seniorov. Jedná sa o
časté a pravidelné organizovanie kultúrnych
podujatí,  ktoré by vytvárali v našom meste odkazy
na našu kultúru a históriu. Tú by sme mali z
podujatí vidieť a cítiť.

Umelci rôznych smerov by mali mať v našom meste
dostatok priestoru na svoju realizáciu a prezentáciu.
Základom pre rozvoj kultúry v našom meste je tak
ako som už spomínal, rekonštrukcia Domu kultúry. 

14. Architektúra mesta
Nášmu mestu chýba v súčasnosti architektonický
zámer, ako by malo naše mesto vyzerať. Mesto by sa
malo rozčleniť do niekoľkých zón podľa významu 
a tomu prispôsobiť rekonštrukcie. To znamená,
napríklad, aká dlažba bude použitá, aký druh povrchu
bude použitý, definovať prvky použitej mestskej
zelene a pod.

Túto stránku by mal kontrolovať a určovať útvar
mestského architekta, ktorý dnes absentuje,  
a zabezpečil by, aby jednotlivé zóny mesta boli 
 budované jednotným smerom a štýlom. Kvalite
rekonštrukcií smerom nahor by pomohli aj
architektonické súťaže, z ktorých by vybrala odborná
komisia ten najkvalitnejšie spracovaný návrh, ktorý sa
následne bude realizovať.

S parkovaním v našom meste je dlhodobý problém,
ktorý je potrebné začať riešiť. Áut neustále pribúda 
a parkovacích plôch je nedostatok. Preto je potrebné
zostaviť a uviesť do praxe dokument parkovacej
politiky, ktorý zodpovie nevyriešené otázky. 
Pri zostavovaní dokumentu je na zváženie zaviazať 
v budúcnosti investorov vytvárať podzemné
parkoviská, prípadne vybudovanie parkovacích
domov. V prípade, že bude nutné vytvárať nové
parkovacie miesta, tie by mali byť v súlade s prírodou
a musí byť braný ohľad na mestskú zeleň.

13. Kultúra
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Viaceré naše sídliská a ich okolie sú v nevyhovujúcom
stave. Či už z hľadiska dopravy, zelene alebo hracích
prvkov pre deti. Mesto začalo s ich obnovovaním 
(Kubačov park – Ulica Dionýza Štúra) a je potrebné 
v tom aj naďalej pokračovať. V súčasnosti sa mestá 
a obce môžu zapájať do eurofondových výziev a získať
obnovu na ich revitalizáciu. 

Je preto potrebné byť riadne pripravený a mať
nachystané projekty, s ktorými sa môžeme okamžite
do tejto výzvy zapojiť. Komplexne zrekonštruované
sídliská vrátane zelene, nových chodníkov a detských
a športových ihrísk prinesú úplne inú kvalitu žitia
ľuďom, ktorí dané sídliská obývajú.

16. Rekonštrukcia vnútroblokov sídlisk

17. Rekonštrukcia ciest a chodníkov 
Cesty a chodníky sú častou a tradičnou témou nášho
mesta. K ich rekonštrukciám je potrebné pristupovať
systematicky a podľa priorít v závislosti 
od toho, kde sa daná cesta či chodník nachádza, 
v akom je stave a koľko ľudí ju vyžíva. Pred
rekonštrukciou je nevyhnutná kontrola sietí 
a potrubí, aby sa nestávalo, že novovybudovanú cestu
bude nutné rozbiť kvôli plánovanej výmene sietí. 

Preto je nutná koordinácia všetkých zainteresovaných
subjektov. Je však dôležité povedať, že sa jedná 
o nemalé a pravidelne sa opakujúce investície, preto
je dôležité pri nich zohľadňovať výšku mestského
rozpočtu a vyčleniť každoročne určité percento na
tieto investície.

18. Železničná stanica a parkovanie
Železničná stanica je v súčasnosti v zlom stave. Nie je
majetkom mesta a preto ju nemôže mesto
rekonštruovať a ani zabezpečovať jej poriadok. 
Je potrebné však vytvárať tlak na ŽSR, aby danú
situáciu urýchlene riešili a v spolupráci s mestom
problém napravili. 

Pre mnohých návštevníkov nášho mesta je železničná
stanica prvým kontaktom. V kompetencii mesta však
ostáva parkovanie v jej blízkosti. Mnohí ľudia prídu na
stanicu autom, ktoré tam nechajú a ďalej cestujú
vlakom. Šetria tým nielen finančné prostriedky, ale aj
životné prostredie. Mesto má pripravený projekt ako
vytvoriť dostatočné množstvo parkovacích miest v
bezprostrednom okolí stanice v súlade so životným
prostredím, aby podporilo tento druh kombinovanej
dopravy. Tento projekt podporíme.

30 PRIORÍT PRE NAŠE MESTO



Pod pojmom zdravotníctvo myslím predovšetkým
mestskú polikliniku. Často sa stretávame s tým, že
nám na poliklinike chýbajú špecialisti. Nie každý má
možnosť (predovšetkým seniori) dopraviť sa za
špecialistom do iného mesta. V blízkej dobe končí
súčasnému nájomcovi zmluva.

 Je dôležité nastaviť novú zmluvu pre budúceho
nájomcu takým spôsobom, aby si plnil svoje
povinnosti a zabezpečil viac základných a
potrebných špecialistov. V opačnom prípade budú
uplatňované sankcie, ktoré ho budú k tomu
prirodzene nútiť. Mesto by tiež malo pomôcť
imobilným občanom, ktorí budú môcť využiť
mestskú individuálnu dopravu k poliklinike.

20. Železničný most

V najbližšom období nás čaká komplexná
rekonštrukcia železničného mosta, ktorá výrazným
spôsobom skomplikuje dopravu v našom meste. 
V tomto smere musí byť mesto veľmi nápomocné
svojim občanom, aby sme neľahkú dopravnú situáciu
zvládli. 

Mesto vytvorí webovú stránku len pre tento účel, kde
sa budú nachádzať prehľadné a aktuálne informácie o
stave rekonštrukcie, dopravy, obchádzkach a iné
dôležité skutočnosti, ktoré by mali obyvatelia mesta
vedieť. V tejto situácii mesto využije regionálne, ako aj
celoštátne spôsoby informovania. 
Pri organizovaní dopravy bude nápomocná tiež
mestská polícia.

21. Podpora občianskych združení
V našom meste existuje veľa rôznych občianských
združení (OZ), ktoré sa zameriavajú na pomoc alebo
iné aktivity. Združujú sa v nich ľudia s rovnakými
hodnotami, myšlienkami, a mnohé z nich sú
nápomocné pri plnení rôznych úloh mesta. 

Mesto vytvorí register týchto občianskych združení,
ktoré sa následne budú môcť uchádzať o finančnú
podporu. Mnohé z nich sú dnes závislé od mestskej
finančnej podpory, nakoľko je to často ich jediný
príjem, bez ktorého by nedokázali realizovať svoje
aktivity. Mesto bude naďalej podporovať tieto OZ a
bude s nimi spolupracovať.

19. Zdravotníctvo
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Naše mesto, tak ako celý svet neobišli viaceré krízy.
Tá, pred ktorou najbližšie stojíme, je energetická kríza.
Odpoveďou na ňu by malo byť znižovanie
energetickej náročnosti mestských budov –
zateplením, modernizáciou vykurovania, využitím
fotovoltaliky. Tieto rekonštrukcie sú návratné. 

To znamená, že suma ktorú mesto investuje, sa mu
vráti na menších výdavkoch na energie. Je nutné
pokračovať v osadzovaní fotovoltaických panelov na
mestských budovách. Týmto spôsobom je možné
vypočítať, za aký čas sa investícia mestu vráti.
Spomínaný druh investícií bude prioritou mesta 
v najbližšom období.

22. Energetika, fotovoltaika na
mestských budovách

23. Nízkouhlíková stratégia mesta
Významnou oblasťou, ktorá bola predmetom
mestských rokovaní koncom roka 2021 je aj
Nízkouhlíková stratégia pre mesto Sereď. Stratégia sa
vypracovala na obdobie rokov 2022-2029 a je veľmi
dôležité, aby po implementácii tejto stratégie mesto
redukovalo environmentálnu náročnosť. 

Cieľom je zníženie uhlíkového zaťaženia v meste
Sereď. Súčasťou je efektívnejšie vykurovanie budov,
eliminácia negatívnych dopadov na životné prostredie
a teda aj nepriaznivých vplyvov na samotných
občanov. Tieto procesy bude mesto aplikovať v
najbližšom období.

24. Rodinná politika

Rodina je základným prvkom spoločnosti a je
potrebné jej venovať náležitú pozornosť. V
posledných rokoch môžeme v našom meste
pozorovať úbytok obyvateľov. Preto je potrebné, aby
mesto vytváralo kladné podmienky pre mladé rodiny,
ktoré budú chcieť v našom meste zostať. 

Kroky k tomu, aby sa tak aj stalo, spomínam v rôznych
bodoch. Je to predovšetkým podpora škôl, aby mohli
poskytovať kvalitné vzdelanie, navýšenie kapacít v
materských školách, podpora vytvárania detských
jaslí, vybudovanie nových a rozšírenie súčasných
detských ihrísk, a tiež podpora bývania.
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Táto téma sa bytostne dotýka našich detí a mládeže.
V poslednom období nám u detí chýba záujem
o šport, čo môže v budúcnosti pre nich znamenať
zdravotné problémy. V niektorých mestách sa rozvíja
projekt, ktorý meria fyzickú kondíciu detí na školách.
Tento projekt a jeho výsledky by boli zaujímavými aj
pre naše mesto. 

Naši najmenší by určite ocenili ďalšie detské ihriská s
modernými prvkami, prípadne rozšírenie už tých
existujúcich. Niekedy stačí naozaj málo, ako
napríklad čiastočné prekrytie ihrísk počas letného
obdobia, kedy ich deti nemôžu využívať kvôli absencii
tieňa a vysokým teplotám.

26. Bezpečnosť a mestská polícia
Na cestách sa často stretávame s rôznymi
neprispôsobivými vodičmi, ktorí si mýlia cestu
s pretekárskou dráhou. V súčasnosti sa v Národnej
rade Slovenskej republiky predkladá zákon, ktorý
umožní merať rýchlosť aj mestskej polícii. V prípade,
že zákon bude prijatý, musí byť mesto pripravené na
jeho implementáciu. 

V praxi to bude znamenať, že bezpečnosť na cestách
budeme mať vo svojich rukách a môžeme tým
zabrániť mnohým tragédiám. Je potrebné vytipovať
rizikové ulice ako napríklad Čepenskú, Šulekovskú,
Cukrovarskú a mnohé iné. Mestská polícia bude
vybavená ručnými a mobilnými radarmi, ktoré budú
môcť presúvať podľa potreby. Jedná sa o zásadnú
zmenu k lepšiemu v bezpečnosti dopravy v našom
meste.

27. Životné prostredie 
a klimatická zmena
Naše mesto sa musí pripravovať na klimatickú zmenu,
ktorá prichádza a ktorú cítime predovšetkým v letnom
období. Zelené plochy, stromy a zeleň v našom meste
dokážu túto zmenu výrazne zmierniť. V trende
lúčnych porastov v uliciach mesta chcem pokračovať.
Lúčne kvety nemajú len estetickú funkciu,
prirodzeným spôsobom ochladzujú okolité prostredie
a zachytávajú prachové častice a emisie. ň

Plochy s lúčnym porastom podporujú biodiverzitu v
našom meste a pomáhajú čeliť klimatickým
následkom. Lúčne plochy nám pomáhajú zvládať
čoraz horúcejšie dni pri prechádzke mestom, pretože
sú nápomocné v zadržiavaní vlahy. Vodu zadržiavajú
dokonca lepšie ako obyčajný trávnik.

25. Vybudovanie atraktívnych 
športových ihrísk a detských ihrísk
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Seniori sú ľudia, ktorí vybudovali náš štát a aj naše
mesto. Mám pocit, že spoločnosť sa k nim nespráva
často tak, ako si zaslúžia. Nakoľko pôsobím v sociálnej
oblasti, táto problematika je mi veľmi blízka. Seniori
musia mať zabezpečenú dostatočnú opatrovateľskú
službu, dostatočný počet špecialistov na poliklinike. 

Mesto bude nápomocné formou individuálnej
dopravy na polikliniku pre ľudí so zhoršenou
mobilitou a bude tiež pravidelne podporovať klub
dôchodcov a iné združenia. Chcem, aby naši seniori
mali možnosť stretávať sa a spoločne tráviť kvalitný
čas. Mesto bude pokračovať v organizovaní
kultúrnych a voľnočasových podujatí pre seniorov.

28. Seniori

29. Školy a materské školy
Mesto bude podporovať základné a materské školy v
ich rozvoji v najvyššej možnej miere. Štát dlhodobo
nedostatočne financuje školstvo v rámci prenesených
kompetencií a preto je nutné tieto financie v
primeranej miere doplniť, a to, samozrejme, s
ohľadom na mestský rozpočet. 

Čo sa týka materských škôl, je potrebné navýšiť ich
súčasné kapacity. Mnohé rodiny môžu zažívať
existenčné problémy z dôvodu, že ich dieťa nebolo
možné umiestniť v škôlke a oni sa nemohli vrátiť do
zamestnania. S týmto problémom súvisí podpora a
rozvoj budovania detských jaslí.

30. Komunikácia a transparentnosť 
Mesto musí byť pre svojich obyvateľov partnerom. 
To znamená včasné a riadne komunikovanie všetkého,
čo sa v meste deje. Musí tiež využívať všetky dostupné
kanály. Kroky mesta musia byť predvídateľné, včas
odkomunikované a transparentné. Je potrebné
zriadenie webovej stránky pre opravu železničného
mosta, ale tiež webovej stránky pre všetky
rekonštrukcie mesta, kde si bude môcť obyvateľ pár
klikmi zistiť, čo mesto plánuje rekonštruovať, v akom
časovom horizonte, aký je jej aktuálny stav, kto
zákazku realizuje a v akej sume. Niektoré mestá
využívajú aj mobilnú aplikáciu, ktorá užívateľov
notifikuje v reálnom čase. Komunikácia mesta musí byť
efektívna, aby sa informácie dostali nielen k mladšej,
ale aj staršej generácii.
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Ján Himpán ako vojak zachraňoval ľudské
životy a za svoje humánne aktivity získal
ocenenie Vojenský čin roka

Ján Himpán je slušný a dobrý chlap, ktorý celý život pomáhal druhým. Podieľal sa
na záchrane ľudských životov pri zemetrasení v Iráne, aktívne sa zúčastnil na
záchranných prácach po povodniach v Bulharsku a Rumunsku. V roku 2005
poskytoval aj humanitárnu pomoc pri hurikáne Katrina. Práca s ľuďmi a nezištná
pomoc sa stala jeho životným poslaním. 

„Darovať krv budem dovtedy, kým mi to zdravie dovolí“. To je krédo Jána
Himpána. Ako bývalý profesionálny vojak organizoval spolu s vojakmi
hromadné darovania krvi. Do roku 1999 spoločne pripravili až 10 000
organizovaných odberov. Aj za tieto humánne aktivity mu minister obrany
udelil ocenenie Vojenský čin roka a stál sa laureátom tohto ocenenia. 

Od roku 2019 je držiteľom najvyššieho možného ocenenia – plakety prof.
MUDr. Jána Kňazovického za 100 bezplatných odberov krvi. Jeho cieľom je
darovať až 120 odberov, momentálne absolvoval už svoj 117. odber vo svojom
živote.  V roku 2020 mu bolo udelené Čestné občianstvo mesta Sereď. Ján
Himpán má 12 rokov pracovných skúseností na MsÚ v Seredi. V práci pre
mesto chce pokračovať už ako poslanec MsZ. Má blízko ku školstvu, 13 rokov
pôsobil ako predseda rodičovskej rady, kde spoločne s ďalšími rodičmi
zlepšovali podmienky žiakov na základnej škole. 

Ako poslanec bude presadzovať rozšírenie technického zabezpečenia na účely
údržby mesta Sereď. Chce zlepšiť podmienky práce ľudí, ktorí sa starajú o
vzhľad mesta, zeleň, čistotu, ihriská a športoviská, aby život v Seredi viedol ku
kvalite 
a spokojnosti občanov mesta Sereď. 

Ján Himpán kandiduje v našom tíme vo volebnom obvode č. 1. Má 62 rokov, je
šťastne ženatý a má dve úspešné deti, na ktoré je právom hrdý. Vyštudoval
Vojenskú akadémiu v Brne a povolaním je stavebný inžinier. Medzi jeho hlavné
záujmy patrí záhrada, šport, rybolov, a najradšej trávi čas so svojou rodinou. 
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Jozef Blaho pôsobí ako profesionálny
vojak ozbrojených síl Slovenskej
republiky
Prácu profesionálneho vojaka vykonáva tvrdo, čestne a poctivo a pôsobil aj 
v zahraničných misiách v Afganistane. Som si istý, že s rovnakým prístupom bude
zastávať aj funkciu poslanca mesta Sereď. Jozef Blaho má 39 rokov, je ženatý a má
jednu dcéru. Medzi jeho záľuby patrí bicyklovanie, turistika a cestovanie. 

Občania ho poznajú nielen ako vojaka, ale aj ako športového nadšenca 
a trénera detí a mládeže. Ako zdatný športovec niekoľko rokov vyvíja aktivity na
prilákanie mládeži k športu. Pôsobí ako podpredseda, hráč a tréner detí vo
futbalovom klube ŠK Dolná Streda. Prirodzene ho v Seredi zaujímajú témy
súvisiace so športom a jeho podporou, motiváciou mládeže k športu a ako
poslanec chce byť hlasom za všetky seredské športy. 

V prípade zvolenia budeme aj s Jozefom Blahom podávať návrhy, ktoré budú
viesť k tomu, že mesto a seredské ulice budú žiť športom čoraz viac. Verejné
priestranstvo spoločne v našom tíme považujeme za epicentrá športu, kde
môžu vznikať rôznorodé športové aktivity a kde môžeme priamo podporovať
šport. 

V športe a jeho podpore vidíme spojené nádoby s vytváraním príležitostí 
v podobe nových outdoorových športovísk, detských ihrísk, nových
vnútroblokov, workoutových ihrísk a podobne. Ako profesionálneho vojaka ho
zaujíma téma bezpečnosti nášho mesta a fungovanie Mestskej polície v Seredi. 

Ďakujem Jozefovi Blahovi za podporu, držím mu vo voľbách palce a verím, že
spolu s našim tímom získame vašu dôveru v tohtoročných voľbách.
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Regina Kružlíkova sa bude aktívne
venovať téme rodina a rozvoj
Predstavujem vám ďalšiu našu kandidátku na poslankyňu mesta Sereď. Regina
Kružlíková je plná energie a odhodlania pomôcť dobrým veciam v našom meste 
a teším sa, že je v našom tíme. Kandiduje vo volebnom obvode číslo 1. Ďakujem jej
za podporu v tohtoročných komunálnych voľbách. 

Regina Kružlíková sa bude aktívne venovať témam ako bezpečnosť, jasle 
a materské škôlky a pomôže pri tvorbe väčšieho počtu voľných miest pre deti 
v jasliach a škôlkach. 

Rovnako bude riešiť nebezpečnú jazdu ohrozujúcu chodcov na ceste od
mestského parku do Kempingu. Vyštudovala Aplikovanú etiku na UKF Nitra.
Pracovala v banke a ako referentka verejnej správy vo Všeobecnej zdravotnej
poisťovni. 

Pár úprimných viet Reginy Kružlíkovej, v ktorých sama opísala dôvody, prečo sa
rozhodla kandidovať na poslankyňu mesta Sereď 

,,Do Serede som porodila dve úžasné deti. Zo srdca mi záleží na tom, v akom meste
budú žiť a vyrastať. Čistota, slušnosť a bezpečie budú mojím prvoradým záujmom,
aby naše deti boli hrdé na mesto odkiaľ pochádzajú. Aby semienko, ktoré sme 
v minulosti zasadili vyrástlo do krásneho a zdravého stromu. Ako každá matka
cítim povinnosť za náš jediný skutočný kredit ktorý máme, rodinu. A práve preto
som sa rozhodla kandidovať za mestskú poslankyňu v tíme Jána Jankulára. Za naše
krásne mesto a naše drahé deti!”
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Perfektný odborník v školstve môže
pomôcť Seredi rozvíjať sa a napredovať
Vážim si, že Ľubomír Švorc chce nášmu mestu pomôcť z pozície poslanca mesta 
a kandiduje v mojom tíme. Je to jeden cieľavedomý, šikovný a pokorný človek.
Neskutočný pracant, čo odzrkadľuje aj jeho úspešná kariéra, z ktorej vám chcem
priblížiť aspoň to najdôležitejšie.

Okrem toho, že Ľubomír Švorc je najmladší profesor chémie na Slovensku,
jeho meno sa dostalo aj na svetový zoznam „Periodickej tabuľky mladých
chemikov”. Ale to nie je zďaleka všetko. Pozrite si jeho najzaujímavejšie miľníky.

V roku 2014 sa stal slovenským VEDCOM ROKA v kategórii Mladá osobnosť
vedy. Patrí medzi svetovo uznávaných chemikov a pôsobil aj na zahraničných
univerzitách v Rakúsku a Nemecku. Ľubomír Švorc publikoval viac ako 140
vedeckých prác v zahraničných karentovaných časopisoch, na ktoré je
evidovaných spolu viac ako 2500 citácií.

Patrí medzi 118 najlepších mladých chemikov sveta, stal sa svetovým
laureátom chemického prvku Európium, čím sa jeho meno dostalo na zoznam
„Periodickej tabuľky mladých chemikov”. V roku 2021 úspešne obhájil najvyšší
vedecký titul „doktor vied“ (DrSc.), v roku 2022 bol prezidentkou SR
vymenovaný za profesora a stal sa tak najmladším profesorom chémie SR.

Za doterajšiu vedeckú činnosť bol ocenený viacerými uznaniami ako Cena firmy
Metrohm 2013 za najlepšiu publikáciu mladého elektroanalytického chemika
do 35 rokov. Cena mesta Sereď 2015 mu bola udelená za vedeckovýskumnú a
publikačnú aktivitu, za najlepšiu publikáciu STU 2016 a 
za najcitovanejšiu prácu v rokoch 2014-2016.

V súčasnosti pôsobí ako podpredseda Slovenskej chemickej spoločnosti na
obdobie rokov 2020 – 2022. Po jeho skončení sa stáva predsedom Slovenskej
chemickej spoločnosti.
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Architekt Róbert Kráľ má za sebou
výsledky a cenné skúsenosti zo
zastupiteľstva
Vážim si, že v našom tíme máme dlhoročného poslanca a architekta Róberta Kráľa.
Spojila nás práca v mestskej komisii pre rozvoj mesta a životného prostredia.
Róbert Kráľ je predseda tejto komisie a spoločne sme počas zasadnutí rokovali 
o mnohých témach, ktoré trápia našich občanov. 

Róbert Kráľ má cenné skúsenosti z mestského zastupiteľstva, sú za ním
výsledky a ako autor mnohých úspešných projektov v našom meste prináša do
diskusie odbornosť. S Robom Kráľom sa zhodneme, že naše mesto by malo
klásť väčší dôraz na kvalitné architektonické súťaže a moderný verejný priestor.

Jednoznačne sme za to, že iba kvalitne spravovaný verejný priestor slúžiaci
občanom, môže poskytnúť lepšie podmienky pre aktívny život v našom meste. 

Zastrešoval mestské projekty ako napríklad rekonštrukciu a revitalizáciu
Námestia slobody, rekonštrukciu mestskej tržnice, z verejných investícií riešil
výstavné priestory pre bastión v kaštieli, rovnako aj obnovu Fándlyho fary. 
O jeho odbornosti svedčí aj vedenie komerčných projektov pre seredský I.D.C.
Holding, Cukrovar, pre firmu VEKA a mnoho ďalších.

Róbert Kráľ kandiduje ako nezávislý kandidát vo volebnom obvode č. 1. Budem
rád, ak ho v tohtoročných voľbách podporíte ako kandidáta na poslanca v tíme
Za Jankulára 2022. 

Robo, vážim si tvoju podporu a ďakujem za tvoju dôveru v komunálnych
voľbách o post primátora mesta Sereď. 

TÍM ZA JANKULÁRA 2022
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PRÁVNIK MAREK TÓTH: „V tíme Jána
Jankulára sú odborní ľudia schopní
konsenzu“
Marek Tóth pôsobil ako poslanec mesta Sereď už dve rôzne volebné obdobia a viac ako
16 rokov pracuje pre Sereď ako člen Legislatívno-právnej komisie mesta. Povolaním je
právnik a manažér. Vyštudoval Právnickú fakultu UMB a korporátne právo v Prahe. Má
doktorát z práva a manažmentu. 

Svoj potenciál vidí v legislatívnej oblasti, v ktorej má 15 ročnú prax, a ktorú dodnes
uplatňuje aj pri odbornom pripomienkovaní a posudzovaní v mestskej komisii.
„Mám záujem prispievať k rozvoju mesta. V tíme Jána Jankulára sa zišlo široké
spektrum ľudí rôznych odborných profesií a čo je najdôležitejšie, títo ľudia sú
schopní konsenzu.“ tvrdí Marek Tóth. 

Medzi jeho programové priority patria nasledujúce projekty:
Revitalizácia nábrežia Váhu
Vybudovanie chodníka do Kempingu
Obnova rekreačných zón v meste
Moderná komunikácia mesta s občanmi

Marek Tóth kandiduje v našom tíme Za Jankulára 2022 vo volebnom obvode č. 1, 
 s číslom 15. Má 40 rokov, je ženatý a má dve deti. Medzi jeho záľuby patrí história,
literatúra faktu, talianska kultúra a turistika či cestovanie. 
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Norbert Kalinai ovláda svet ekonomiky
a financií
Norbert Kalinai celý život pracuje v oblasti finančníctva a vo svojom profesijnom
živote zastával viaceré manažérske pozície. Prax získal na rôznych riadiacich
pozíciách v korporátnom bankovníctve, štátnej správe a v súkromnom sektore. 

Ako dlhoročný poslanec MsZ má veľa skúseností a pozná problematiku mesta.
Pôsobí aj ako člen Finančnej komisie mesta Sereď a v práci pre mesto chce
pokračovať aj naďalej. 

V minulosti pracoval aj v školskej, športovej a bytovej komisii. Som rád, že je 
v našom tíme a ďakujem za jeho podporu. 

Každý, kto pozná Nora vie, že má rád rockovú muziku a je veľkým fanúšikom
amerického futbalu. Norbert Kalinai má 51 rokov, je ženatý a má 2 deti.
Vyštudoval Ekonomickú univerzitu.

Dnes pracuje ako finančný riaditeľ. Na poslanca MsZ kandiduje v našom tíme
vo volebnom obvode č. 2. 
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Vďaka Petrovi Jandovi a jeho tímu
florbal v Seredi žije
Predstavujem vám ďalšieho kandidáta na poslanca z nášho tímu. Peter Janda je
aktívny občan nášho mesta pôsobiaci ako predseda športového klubu Ice Players
Sereď. Medzi jeho silné stránky patrí 10 ročná práca s mládežou a výchovou mladých
talentov v Seredi. Florbal v meste Sereď mu pred 10 rokmi nebol ľahostajný a spolu 
s priateľmi nedovolili, aby zanikol. Preto založili športový klub Ice Players Sereď. 

Medzi najväčšie úspechy seredských florbalistov patrí 1. miesto v SR pohári
starších žiakov pod vedením Petra Zámečníka. Florbalový klub má celoslovenské
pôsobenie. Mužstvo juniorov pôsobilo v extralige a muži v 1. lige. Odchovankyňa
seredského florbalu, Lenka Lenčešová sa stala reprezentantkou SR v kategórii
ženy.

Peťo Janda ako človek zo seredského športu pozná prekážky, s ktorými zápasia
nielen florbalisti, ale aj hádzanári z HK Slávia Sereď či Tenisový klub Sereď. Má
záujem podporiť výstavbu nových tenisových kurtov, aby aj tenisti mali v našom
meste adekvátne zázemie. Momentálne trénujú na dvoch rozpadnutých
kurtoch.

Uvíta všetky aktivity, ktoré budú smerovať k vízii a splneniu veľkého sna
seredských športovcov - k multifunkčnej športovej hale, ktorá bude slúžiť
viacerým športovým klubom, verejnosti a občanom nášho mesta.  Zaujíma ho aj
téma športovej haly Obchodnej akadémie, pretože bez tejto haly by florbalisti 
a hádzanári skončili zo dňa na deň na ulici.

Do zastupiteľstva chce priniesť tému podpory seredských hudobníkov, ktorým 
v Seredi chýbajú cvičebné miestnosti a projekt zdieľaných skúšobní, ktorý
funguje v rôznych mestách nielen na SR, ale aj v zahraničí. Vníma, že je tu veľký
priestor na rozvoj hudobnej komunity, a že tu chýba väčšia podpora mladých
hudobných talentov, kapiel a kultúry ako takej. 

Verím, že Peťo Janda za 10 rokov práce všetkým dokázal, že mu na tomto meste
záleží.
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Lukáš Sojka aktívne pomáha seredskej
hádzanej. Ako environmentalista je za
zelenšiu Sereď
V našom tíme kandiduje veľa skvelých a proaktívnych občanov mesta Sereď. Jeden 
z nich je nepochybne Lukáš Sojka, ktorý aktívne pôsobí ako vedúci družstva
mladších žiačok v hádzanárskom klube HK Slávia Sereď. Seredská hádzaná má na
čele s pánom Novákom úžasné výsledky a som jednoznačne za to, že tento šport si
zo strany kompetentných zaslúži v našom meste väčšiu pozornosť. 

Lukáš Sojka spolu s ďalšími rodičmi robia v klube všetko preto, aby tento šport
pomáhali rozvíjať naďalej. Ako lokálpatriot si to veľmi vážim, pretože práve
vďaka takýmto zanieteným ľuďom, ako je pán Novák, pán Sojka a ďalší rodičia,
dokážu seredské športové kluby prežiť aj toto náročné obdobie. 

Lukáš Sojka vyštudoval odbor environmentalistiky na UKF v Nitre. Vášeň 
k ekológii, zeleným témam a enviro problematike mu zostala doteraz. Jeho
odborný výtlak k témam životného prostredia mesta je viac ako vítaný a čo sa
týka problematiky mestskej zelene, jeho hlas v mestskom zastupiteľstve môže
byť pre naše mesto veľkým prínosom. Jeho uvažovanie o problematike
mestskej zelene je racionálne, optimistické, ale nie naivné. 

Ako človek zo športovej praxe je zástancom férovejšieho prístupu v podpore
seredských športových klubov. Faktom je, že niektoré menšie športové kluby 
by bez podpory súkromných zdrojov mali problém udržať svoje družstvá 
v súťažiach a to je problém, pretože talentovaná mládež si zaslúži bezpečné
zázemie a vhodné podmienky. Zápasia s tým mnohé športové kluby v Seredi 
a v prípade nášho zvolenia budeme s Lukášom Sojkom aktívne presadzovať
férovejšie rozdeľovanie športových dotácií a to najmä s prihliadnutím na
mládež. 

Lukáš Sojka má 41 rokov, je ženatý, má 3 deti a medzi jeho záľuby prirodzene
patrí hádzaná, futbal, turistika a cyklistika. Viac ako 10 rokov pracuje 
v korporátnom sektore, momentálne ako komoditný nákupca. 
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Miloš Klenovič má s činnosťou MsP viac
ako 20 ročné skúsenosti. Ako tréner
karate vychoval v Seredi mnoho
športovcov
Vážim si, že vám môžem predstaviť ďalšieho člena nášho tímu, právnika a mediátora
Miloša Klenoviča, ktorý kandiduje na poslanca vo volebnom obvode č. 2. Problematike
činnosti mestskej samosprávy sa venuje dlhodobo. Tretie volebné obdobie pracuje ako
člen legislatívno-právnej komisie mestského zastupiteľstva v Seredi, kde aktívne
vstupuje do rokovaní komisie, ktorá má pre poslancov mesta odporúčací charakter. 

Miloš Klenovič má bohaté 20 ročné skúsenosti s činnosťou mestskej polície 
v Seredi a 17 rokov pôsobil ako náčelnik mestskej polície. Jedna z najdôležitejších
vecí, ktorá sa mu v rámci bezpečnosti mesta podarila zrealizovať bolo zavedenie
komplexného kamerového systému v Seredi, z ktorého si berú príklad aj iné obce
v regióne. 

Bezpečnosť občanov bola vždy jeho prioritou a výsledky Miloša Klenoviča hovoria
jasne. V oblasti práva sa dlhodobo venuje problematike činnosti samospráv,
príprave a tvorbe legislatívy na úrovni samosprávy, všeobecno-záväzných
nariadení a pôsobeniu mestskej polície. 

Miloš Klenovič je známy aj svojim aktívnym pôsobením v bývalom seredskom
klube Karate Klub Sereď. Ako tréner karate vychoval niekoľko kvalitných
športovcov dosahujúcich úspechy nielen na Slovensku, ale aj v zahraničí. Pozná
reálie a problémy malého športového klubu, ktorých financovanie je v Seredi
poddimenzované. „Viem, s akými problémami sa stretávajú menšie športové kluby,
ale aj individuálni športovci a chcem im byť v tomto smere nápomocný,“ tvrdí.

Miloš Klenovič má 55 rokov, je šťastne ženatý a má tri dospelé deti. Vyštudoval
Právnickú fakultu UMB v Banskej Bystrici. Povolaním je právnik a mediátor. Medzi
jeho hobby patrí cyklistika, bojové športy, akvaristika, turisitka a fitnes. 
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Manažér Juraj Bartoš dokáže skvelé
nápady pretaviť do výsledku. Jeho hlavná
téma je odpadové hospodárstvo v meste
Juraj Bartoš vyštudoval odbor odpadové hospodárstvo na fakulte krajinného
inžinierstva SPU v Nitre a má dlhoročné skúsenosti z vedúcich pozícií. Pôsobil ako
riaditeľ spoločnosti, manažér divízie, manažér zahraničného obchodu a aj ako riaditeľ
závodu. ,,Ako manažér a riaditeľ som bol zodpovedný za výsledky na zverených
úsekoch alebo v celej spoločnosti. Mojou hlavnou úlohou bolo zavádzanie procesov a
nových postupov do praxe. Výsledkom mojej práce je lepšie, jednoduchšie, rýchlejšie,
kvalitnejšie a zároveň, ak je to možné, aj lacnejšie fungovanie jednotlivých úsekov vo
firmách," popisuje svoje povolanie.

Juraj Bartoš sa v prípade zvolenia bude zaujímať predovšetkým o odpadové
hospodárstvo mesta Sereď. V tejto oblasti vníma jednoznačný posun a rozvoj
a v tomto trende chce aj naďalej pokračovať. Jeho doménou bude nájsť rentabilné
stratégie, ako ešte viac zefektívniť celý systém zberu a zhodnocovania odpadu 
v Seredi tak, aby čo najmenej zaťažoval naše okolie. 

Kvalitným manažmentom odpadového hospodárstva dokážeme ešte efektívnejšie
recyklovať. Všetky stratégie sa musia aplikovať s dôrazom na zníženie množstva
skládkovaného odpadu a jeho vplyvu na životné prostredie. Nikto predsa nechce
žiť v meste, ktoré je znečistené. 

Projekt revitalizácie nábrežia Váhu považuje spolu s architektom Róbertom Kráľom
za jeden z najdôležitejších, a to najmä z hľadiska prínosu nových relaxačno-
športových zón pre všetkých občanov. Rovnako by rád prispel k diskusii o cielenej
pomoci lokálnym firmám a živnostníkom, hlavne v oblasti služieb, ktoré v rámci
súčasnej krízy musia riešiť veľké energetické a finačné výzvy. 

Pre aktívnych seniorov chce pomôcť vybudovať na vybraných miestach oddychové
zóny a aktivity na relax a šport. Pre starších ľudí, ktorí majú problém s mobilitou
treba zabezpečiť možnosť dopravy za lekárom, či pomoc pri vybavovaní agendy na
úradoch. 
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Rastislav Jurina sa zaoberá bezpečnosťou
cestnej premávky. Analyzoval množstvo
nehôd a nebezpečných situácií v doprave
Náš tím je plný odborníkov na slovo vzatých. Jedným z nich je aj náš kandidát na
poslanca Rastislav Jurina, technik v oblasti cestnej dopravy. Rastislav Jurina je ženatý,
má 2 dospelé deti a je šťastným a hrdým dedkom. 

Vyštudoval Vysokú školu poľnohospodárstva v Nitre, doktorandské štúdium
ukončil na Žilinskej univerzite v odbore súdne inžinierstvo. Rastislav Jurina pôsobil
aj na vysokých školách ako odborný asistent a pedagóg. 

Má nesporné skúsenosti z dopravnej oblasti a bezpečnosti na cestách. Ako technik
analyzoval množstvo nehôd a nebezpečných dopravných situácií. Ako poslanec
bude aktívny práve v tvorbe návrhov bezpečnej cestnej dopravy v Seredi. 

,,Spolu s ostatnými kandidátmi na poslancov by som v našom meste chcel prispieť
hlavne v oblasti bezpečnej cestnej dopravy pre všetkých jej účastníkov, to znamená, od
chodcov, cez cyklistov, kolobežkárov až po vodičov vozidiel. Zaujímať sa budem aj 
o parkovaciu politiku a urobím všetko preto, aby mobilita v Seredi bola udržateľná,
zdravšia a prosperujúca pre našich občanov,” tvrdí.

Rastislav Jurina kandiduje v našom tíme Za Jankulára 2022 vo volebnom obvode č.
3 s číslom 7. 
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Jozef Sečen stál pri zrode Mestskej polície
v Seredi
Jozef Sečen sa výraznou mierou pričinil, že v Seredi vznikla mestská polícia, ktorú
spoluzakladal a v novodobej histórii Serede sa stal jej prvým náčelníkom. Za osobný
prínos a rozvoj MsP dostal v rámci jej 30. výročia pamätnú plaketu za neoblomnú
snahu o zriadenie Mestskej polície v Seredi v roku 1991. 

Mnohí z vás si Jozefa Sečena pamätáte tiež z čias, keď bol členom kynologického
oddielu a venoval sa výcviku psov. Prinášal v tom čase do Serede zaujímavé
výcviky, podujatia a kynologické akcie. Dlhé roky aktívne podporoval seredský
basketbal a pomáhal rozvíjať lepšie podmienky pre hráčov.  

Ako poslanec sa bude venovať témam bezpečnosti, verejného poriadku 
a fungovania Mestskej polície v Seredi. Jozef Sečen je známy otužilec a studenej
vody sa teda vôbec nebojí. Ako poslanec chce byť nápomocný aj tejto skvelej
seredskej komunite ľadových medveďov. 

Je ženatý a má dve deti. Vyštudoval Vysokú školu poľnohospodársku. Pracuje ako
živnostník v stavebnom segmente. Kandiduje vo volebnom obvode č. 3 s číslom 9.
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